
Geachte, 

 

 

Voorgestelde wetswijziging is bedoeld om de democratie vooruit te helpen. Is dit in het belang van het 
waterschap?  

Mijn mening is dat de geborgde zetels juist diegenen laag in aantal maar groots in belang een recht van 
spreken geeft wat bij openbreken van dit stelsel verloren zal gaan. vrees zal zijn dat het belang ten 
nadele van de agrarische sector (welke toch een 40% van de gronden van Nederland in beheer heeft) 
zal keren. Juist deze sector is direct afhankelijk van een goed functionerend systeem en dient hier als 
grote betalende partij inspraak in te houden. 

Laten we het goedwerkende proces niet afbreken om onszelf in een onzekere toekomst te storten.  

 

 

L.H. Glas 

 

 


